
Openbare Vergadering Dorpsraad Renesse 

Afgelopen dinsdag 1 april waren wij (alle dorpsraden) uitgenodigd bij de openbare 
vergadering van de Dorpsraad Renesse. 

Ondergetekende was hier aanwezig , en bij een beknopt verslag van deze avond. 

Masterplan / Stikstof en woningbouw : Ricardo de Winter, Gemeente Schouwen-
Duiveland 

 De diverse puntjes Masterplan worden voor einde 2025 afgerond , hierna zijn andere 
kernen op het eiland aan de beurt. 

Er zijn nog diverse private initiatieven , waaronder herontwikkeling Zoom/Pinky’s , bouw 
nieuwe supermarkt en 120 huizen (huur en koop) op plek Manege Grol , bouw 16 
huurhuizen op oude terrein vv.Renesse (voor de Tiny houses) , herontwikkeling Fletcher 
hotel. Merendeel van deze initiatieven kunnen voorlopig niet worden uitgevoerd i.v.m. de 
Stikstof problematiek. Waarschijnlijk worden er wel 3 kavels uitgegeven op de plaats van 
de oude vv.Renesse voor bouw koopwoningen. 

Verkeer : De gehele kern van Renesse wordt jaar-rond “vergunning-parkeren”. Dit met 
uitzondering van Transferium en parkeerterrein Zeeanemoonweg.   

Komend jaar wordt gestart met herinrichting Laone. Dit wordt 1-richting verkeer en 
fietsers op de rijweg. 

Er wordt een “Pump-track”  en een Panna kooi gerealiseerd  voor de jeugd. 

Flex vervoer op Schouwen-Duiveland Dirk Grevink, Kwartiermaker publiek vervoer  

Hier werd een uitleg gegeven m.b.t. het gebruik van de Groene HUB halteplaatsen OV. 

Update lopende onderwerpen Bestuur Dorpsraad Renesse 

Er wordt aangegeven dat er door Huurvereniging “Zeeuwland” diverse oude huurhuizen 
in de kern van Renesse verkocht gaan worden , aan degene die deze huizen nu huren.  

Janet Leeuwe wordt in het zonnetje gezet i.v.m. haar vele werkzaamheden in het 
dorpshuis 

Rondvraag  

Sluiting 

 

P.s. : ik heb nog even geïnformeerd naar de website die de dorpsraad Renesse gebruikt , 

maar helaas is degene die deze site gemaakt heeft gestopt met deze site ������ 


